



Order Information

- Order by Email: Please fill in the order form and email to sally.au@oxfam.org.hk or evani.chow@oxfam.org.hk.
- Order by Fax: Please fill in the order form and fax to 2527-6213.
- Payment methods: By bank transfer, credit card or cheque
- Deadline for orders: 30 Nov 2018 (Friday).
- Full payment must be made on or before 7 Dec 2018 (Friday).
- For more than one delivery address (i.e. purchase amount equals to \$ 600 or more), please fill in the "Bulk Order Card & Delivery Info".
- No donation receipt will be issued for purchasing Oxfam Shop Christmas Fairtrade Hamper.
- For inquiry, please call Ms. Sally Au at 3120-5190 or Mr. Evani Chow 3120-5211. (Mon-Fri: 10:00am – 6:00pm, Sat, Sun & PH: off).



訂購須知

- 以電郵訂購：請將本訂購表電郵至香港樂施會 sally.au@oxfam.org.hk or evani.chow@oxfam.org.hk。
- 以傳真訂購：請將本訂購表傳真至香港樂施會 2527-6213 (收件人: Sally Au 或 Evani Chow)。
- 付款方法：銀行戶口轉帳或信用卡付款或支票付款，詳情可閱讀訂購表格。
- 截止訂購日期：2018年11月30日(星期五)。
- 最後付款日期：2018年12月7日(星期五)，以收到銀行轉帳款項、信用卡成功支付或收到支票日期為準。
- 如超過一個送貨地址 (即購買滿 \$ 1200 或以上)，送貨資料及心意卡內容請於「Bulk Order Card & Delivery Form」內一併填寫。
- 購買「樂施公平貿易聖誕禮物籃」不會發出捐款收據。
- 請於星期一至五早上 10:00 至下午 6:00 致電 Sally Au 3120-5190 或 Evani Chow 3120-5211 查詢。(星期六日及公眾假期休息)



Free Shipping Service **FREE SHIPPING**

- Free delivery* to all locations for purchases** of HK\$ 600 or above.
 - * Applicable to single delivery address only. Extra HK\$ 70 will be charged for re-delivery or delivery to an extra address.
 - ** Applicable to merchandise listed in this catalogue only.
- We deliver to the following locations: Hong Kong Island, Kowloon, New Territories (Except Airport Restricted areas, Outlying Islands and remote areas)
 - 10, 11 Dec (Monday & Tuesday) (Hong Kong Island)
 - 12, 13 Dec (Wednesday & Thursday) (Kowloon and New Territories)
- Our staff will contact you upon receipt of your order to confirm the delivery date. Final confirmation is subject to Oxfam Hong Kong's schedule.
- Delivery will be suspended if the black rain signal or typhoon signal No.8 or above is hoisted. Our staff will contact for re-delivery arrangement after resume to work.
- For special arrangement of hampers, please call Ms. Sally Au 3120-5190 or Mr. Evani Chow 3120-5211.



免費送貨 **FREE SHIPPING**

- 凡購買滿 \$ 600 或以上*, 即可享有免費送貨服務** 至大部份香港地區。
 - * 免費送貨只限購買本目錄之禮物籃。
 - ** 每 \$ 600 即可享有一次免費送貨; 額外送貨每程將收取 \$ 70。
- 免費送貨只限香港島、九龍及新界; 除離島、機場禁區及偏遠地區; 送貨日期如下:
 - 香港島: 12 月 10 日及 11 日上午 10:00 至下午 6:00。
 - 九龍及新界: 12 月 12 日及 13 日上午 10:00 至下午 6:00。
- 當收您的訂購表後, 我們會由專人聯絡並確認送貨時間, 香港樂施會可根據情況作最終決定。
- 送貨當日如遇上八號或以上颱風訊號, 或黑色暴雨訊號, 送貨將暫停; 之後將由專人聯絡新送貨安排。
- 如需特別送貨安排, 請聯絡 Sally Au 3120-5190 或 Evani Chow 3120-5211, 需注意可能有額外費用。

Terms & Conditions



- The merchandises listed in this catalogue are available while stocks last.
- Official receipt will be emailed to contact person after full payment. Items sold are non-refundable.
- Amendments to messages in greeting cards will not be accepted after orders are confirmed on 30 Nov 2018 (Friday).
- Christmas decorations are for display only (except those included in the hamper item lists).
- Photos are for reference only. Out of stock merchandise will be replaced with similar items of the same value.
- Should the merchandise be found to be defective, it (in its original packaging) can be exchanged provided that the customer informs Oxfam Hong Kong by calling Ms. Sally Au 3120-5190 or Mr. Evani Chow 3120-5211 within three working days after the receipt of the merchandise. The receipt and the defective merchandise will serve as a proof of purchase.
- Oxfam Hong Kong reserves the right to amend the terms and conditions without prior notice and make the final decision in case of a dispute.
- If there is any inconsistency or ambiguity between the English version and the Chinese version, the English version shall prevail.

重要條款



- 本目錄列出的產品數量有限, 售完即止, 恕不另行通知。
- 正式收據會於收到款項後電郵到公司聯絡人; 送貨後不設退款或退換貨。
- 心意卡之內容, 於 11 月 30 日後不能作修改。
- 除於訂購表列出之聖誕禮物籃之產品外, 其他於照片中均屬裝飾品。
- 照片及其效果只供參考。如聖誕禮物籃當中之產品售罄, 將由價格相同之類似產品代替, 敬請見諒。
- 如發現產品有缺陷, 客戶可在三個工作天內致電 Sally Au 3120-5190 或 Evani Chow 3120-5211, 以進行換貨安排。正式收據和有缺陷的產品將作為購買憑證。
- 樂施會保留修改條款及細則的權利, 恕不另行通知, 並在有爭議時作出最終決定。
- 如中、英文兩個版本有任何抵觸或不相符之處, 應以英文版本為準。